



入學申請表
Application Form for Admission

申請編號
Application

(請在 內 Please put a in the)

填表日期: 年 月 日
Date of Application: Year Month Day

申請級別 Applying for Class:		
<input type="checkbox"/> 育嬰園 (0-2 歲) <input type="checkbox"/> Day Creche (Ages 0-2)	<input type="checkbox"/> 幼兒園 (2-3 歲) <input type="checkbox"/> Day Nursery (Ages 2-3)	<input type="checkbox"/> 幼稚園 (3-6 歲) <input type="checkbox"/> Kindergarten (Ages 3-6)

甲部 Part A: 學生資料 Student's Particulars

中文姓名 Name in Chinese:	英文姓名 Name in English:	性別 Sex: <input type="checkbox"/> 男 M <input type="checkbox"/> 女 F	相片 Photo
出生地點 Place of Birth:	出生日期 Date of Birth:	出生證明書號碼 Birth Certificate No:	
宗教 Religion:	籍貫 Place of Origin:	電話 Telephone:	
住址 Address:			

乙部 Part B: 家長/監護人資料 Parent/Guardian's Particulars

關係 Relationship	姓名 Name	職業 Occupation	工作地點 Office Address	電話 Telephone

其他家庭成員 Other Family Member(s):

關係 Relationship	姓名 Name	電話 Telephone

從何得知本校 From which channel(s) do you know us

朋友介紹 Friends 網站 Website 宣傳單張 Leaflet 其他 Others _____

報名須知 Notes on Application:

- 請準備 (a)學生出生證明書副本、(b)種痘證明書副本、(c)父母身分證副本及 (d)回郵信封兩個 (連郵票及地址)。
Please enclose (a) copy of student's birth certificate, (b) copy of vaccination certificate and (c) copies of parents' ID card, and (d) two envelopes (with stamps and address).
- 根據《2012年個人資料(私隱)(修訂)條例》的實施，家長所提供之有關資料只用作報名、入學註冊及讓您能了解本校的最新消息，包括我們舉辦的活動之用途。有關資料將於撤銷入學申請或已退學後的三個月後銷毀。
According to "Personal Data (Privacy) (Amendment) Ordinance 2012", information collected will only be used for the purpose of application, registration and release of news including upcoming events and activities. Once we receive the application of deregistration or withdrawal, all the data will be destroyed after three months.
- 如須退學請於一個月前通知校方，否則須繳交一個月學費。
One month's notice of withdrawal is required. Insufficient notice will result in minimum of 1 month fee penalty.
- 繳費方法：現金或支票 (抬頭：中華基督教會福幼第二幼稚園)
Payment method: **Cash** or **Cheque** (Made payable: The Church of Christ in China Fuk Yau No.II Kindergarten)

本人知悉及接受以上報名須知，並簽署作實。

I accept the arrangement and conditions set forth in the "Notes on Application" and sign in this form.

申請入校日期 Commencing Date:	家長/監護人簽署 Signature of Parent/Guardian:	經手人(校方)Handled by (For official use only):
-------------------------	--	--